



SAINT-ESTÈPHE
GRAND CRU CLASSÉ en 1855

Charme de Cos Labory 2022

Equilibré entre délicatesse et fraîcheur, Charme de Cos Labory 2022 invite à la gourmandise grâce à des notes douces et acidulées de groseille et framboise.

Balanced between elegance and freshness, Charme de Cos Labory 2022 is an invitation to indulgence through its sweet and tangy notes of currant and raspberry.

ASSEMBLAGE | BLEND

Cabernet Sauvignon 52%, Cabernet Franc 28%, Merlot 20%

ANALYSE ANALYSIS	% Alcool % Alcohol	Acidité Totale Total Acidity	PH	IPT TIP	% Barriques Neuves % New Barrels
	14,30	3,76	3,71	77	20

VENDANGES HARVEST	Début Start	Fin End
	14 septembre September 14	27 septembre September 27



SAINT-ESTÈPHE
GRAND CRU CLASSÉ en 1855

Château Cos Labory 2022

Après une première expression de fruits noirs croquants, Château Cos Labory 2022 se révèle un vin envoûtant marqué par des notes florales et d'encens.
Doté d'une grande vivacité grâce à sa minéralité, ce millésime exprime l'élégance et tout le potentiel de son terroir.

After a first expression of crunchy blackberry and blackcurrant, Château Cos Labory 2022 reveals itself in a seductive wine with its floral and incense notes. Endowed with great liveliness thanks to its minerality, this vintage expresses the elegance and potential of its terroir.

ASSEMBLAGE | BLEND

Cabernet Sauvignon 55%, Merlot 36%, Petit Verdot 7%, Cabernet Franc 2%

ANALYSE ANALYSIS	% Alcool % Alcohol	Acidité Totale Total Acidity	PH	IPT TIP	% Barriques Neuves % New Barrels
	14,46	3,75	3,71	88	50

VENDANGES HARVEST	Début Start	Fin End
	14 septembre September 14	27 septembre September 27